
 

 

 

 

 

 

Figur 1: Foto: Victoria Solberg 
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2 STYRETS BERETNING FOR 2021 
2021 har vært et godt år for GAKK. Medlemsmassen har økt og det har vært mye aktivitet både inne 
og ute. Birkenlund og Sør Amfi har for det mest kunnet holde åpent og aktiviteten har vært stor. 
Barneklatring og kurs er fortsatt veldig populært. Ungdomsklatringa har også fått et løft og har et 
greit driv. Ellers har vi fått gjennomført omskruing av veggene som normalt, samt at vi har kjøpt mye 
nye tak til veggen i Birkenlund. Vi har starta opp igjen med klatrevakter på tirsdager i Sør Amfi, og 
begynner også på torsdager fra 2022. Dette er bra og et viktig tiltak for å integrere nye klatrere. 

Det ble ikke gjennomført klubbmesterskap i 2021, men det er planlagt for 2022. Sørlandscupen har 
kommet i gang igjen, noe som er veldig positivt! Syden DWS var også en kjempesuksess som vil 
gjentas i 2022. Vi ser fortsatt at smittevernsreglene har medført færre fysiske samlinger. Årsmøtet og 
andre samlinger er viktige for å bygge miljø og skape fellesskap. 

Vi har en veldig sunn økonomi i klubben. Vi går i stadig større overskudd. Disse pengene er tenkt 
investert i nytt klatresenter i Arendal. Ballen ruller på den fronten, men i rykk og napp. 

For styret har det meste dreid seg om drift. Det er mange småoppgaver som faller få 
styremedlemmene, og behovet er stort for flere personer utenfor styret i diverse ansvarsoppgaver. 
Viktigst er: ansvarlig for Sørlandscup og konkurranser, hallansvarlig i Grimstad (div drift), ny 
kursansvarlig, HMS-ansvarlig. 

 

Leder, 
Espen Sommer Værland 

3 ØKONOMI FOR 2021 
Økonomien er god, med et overskudd i 2021 på kr 144.101, -  

Samlede inntekter i 2021 er kr 453.043, - og består i hovedsak av kontingent, kurs/drop-in i hallene 
samt tilskudd fra Olympiatoppen/Norges idrettsforbund (NIF), på kr 94.500.  Tilskuddet gjelder lokale 
aktivitetsmidler og MVA-kompensasjon, hhv kr 75.075 og kr 19.400. 

Samlede kostnader i 2021 er kr 306.762, -. På kostnadssiden er det kjøp av utstyr som er den største 
posten med ca. kr 120.000, -. Utover dette er store poster leie av lokaler (barne- og ungdomsklatring, 
hall-tid utover det som betales av Grimstad kommune), driftsmaterialer, reparasjoner og vedlikehold 
i tillegg til ruteskruing. 

DWS i juli var et svært vellykket arrangement.  Det ble skaffet kr 37.500, - i sponsormidler.  
Kostnaden for arrangementet var på kr 45.200, - Et underskudd på kr 7.700, - 

Saldo på konto er kr 483.300, per 31/12 2021. 

GAKK hadde 299 betalende medlemmer i 2021. 

Revidert regnskap er vedlagt sakspapirene. 

 



Økonomiansvarlig, 
Astrid Zahl Kristensen 

 

4 BULDREVEGG BIRKENLUND 2021 
Buldreveggen i Birkenlundhallen kunne holdes åpen de fleste treningsdager fra slutten av januar i 
2021, til tross for utfordringer relatert til Covid-19. 

Det er en gruppe av engasjerte frivillige som har holdt vakt tirsdager og torsdager i innesesongen, i 
tillegg har det vært regelmessig aktivitet på lørdagene, spesielt av foreldre som kunne tilby 
barnebuldring. 

Det ble satt nye problemer i april og november av profesjonelle rutesettere og frivillige i klubben.  

Det ble avholdt sørlandscup den 4. desember 2021 for barn og ungdom. 

Når hallen er åpnet så er det jevnt gode besøkertall på 15-20 personer, stort sett av medlemmer i 
alle aldersklasser. 

Slitasje på mattene og plassering av veggen i en kommunal hall som benyttes av ulike grupper er en 
stor utfordring. Nye matter vil prioriteres i 2022. Det er en stor investering, men vi vil forsøke å få 
spons eller støtte til så mye som mulig. 

Hallen har 4 crashpadder til utleie for medlemmer. 

Det har vært få ulykker generelt og ingen alvorlige i 2021. De fleste ulykker er mindre til moderate 
akutte eller belastningsskader relatert til buldring. 

Et stort takk til alle som kunne holde vakt i Birkenlundhalen i 2021! 

 

Hallansvarlig Birkenlund, 
Nils Julian Krämer 

 

5 TAUVEGG SØR AMFI GRIMSTAD 2021 
Klatreveggen på Sør Amfi Grimstad har ikke hatt klatrevakt på våren, men startet opp med vakt på 
høsten. Da holdt vi åpent hver tirsdag. Medlemmer med nøkkel har kunnet åpne hallen hele året, 
med annonsering og påmelding på Excel-arket. 

Det har vært ca. 2 600 besøk i hallen, noe som er en liten nedgang fra året før. 

Året ble avsluttet med at alle tak ble tatt ned og vasket, og nye ruter ble skrudd opp i hele hallen.  

 

Hallansvarlig Grimstad, 
Eivin J. Arnebø 

 



6 KURS & OPPLÆRING 2021 
2021 har i likhet med 2020 vært langt fra et optimalt kursår. Vi har dessverre måttet utsette og 
avlyse flere ganger til ulempe for både kursdeltakere og instruktører. Til tross for alle hindringer har 
interessen for våre kurs vært enorm og det har vært lengre ventelister på kursene enn før. Alle kurs 
vi har kunnet gjennomføre har vært helt fulle. På bakgrunn av dette håper vi på at vi, som i fjor, kan 
øke hyppigheten og utvalget av kurs! Stor takk til alle deltakere som har vist tålmodighet og 
forståelse, og enhver instruktør som har stilt opp på kort varsel og gjennomført strålende kurs! 

Kursansvarlig, 
Simen Rasmussen 

 

7 UNGDOMSGRUPPA  2021 
Aktiviteten i 2021 viste en markant forbedring. Klubbens avtale med Over og oppstart av 
Ungdomsklatring på Over der Matas og Ole-Johnny var trenere skapte et miljø med undommer som 
ble med videre på Ungdomsklatringen hos GAKK i Sør Amfi/Grimstad. Det er 16 undommer på listen, 
og det er en kjerne på rundt 10 som jevnlig kommer på treningene. Det er nå et klart behov for noen 
med klatrekompetanse som kan hjelpe ungdommene videre. Enten som trener eller ved jevnlig 
tilstedeværesle på treningene for å gi veiledning. Det er et ønske om at Undomsgruppen kan benytte 
seg av Over på en fast basis når sesongen starter i 2022. De av ungdommene som ikke fikk tatt 
topptaukort i Overs regi har siden fått dette av GAKK. Fast trening inne tre onsdager per måned 
17.30-19.30 og er formelt reservert i Excel arket av Styret. 

Vi åpnet for nye klatrere fra sesongstart/januar 2022 i håndterbare bolker som veiledes av 
ungdommene i gruppa. Det er bare en av ungdommene som har brattkort, så behovet for at erfarne 
medlemmer i klubben bidrar er tydelig 

• Åpne for at gruppas medlemmer nå kan introdusere nye til gruppa og selv stå for sikring og 
veiledning av disse 

• Lage at opplegg der man enkelte ganger får inn «kapasiteter» som kan guide og inspirere 
(noen ganger i sesongen). Man kan vel også oppfordre erfarne medlemmer til å stikke innom 
av og til for å inspirere ungdommene litt 

• Høre med eldre ungdommer om de vil ta et veilederansvar i gruppa frem til de formelt kan 
fungere som trenere (må være 18 år) 

• Styret undersøker muligheten for tilskudd til trenerlønn 
• Er det klatrere ved UiA som kan trekkes inn? (Grei studentjobb) 
• Joakim sikrer ved behov og har brattkort 

 

Vi ønsker å fortsette tilbudet fremover og å kunne tilby alle ungdommene som nå deltar et godt 
tilbud med mulighet til å utvikle seg som klatrere, og takker styre for velvilligheten. 

 

Tidligere og nåværende ansvarlige for ungdomsgruppa, 
Gunn Johnsen, Tomas Lid & Joakim Bronder 

 



8 BARNEGRUPPA  2021 
I sesongen 21/22, har det vært god aktivitet i barnegruppa, men dessverre med en del av brudd på 
grunn av uklare corona regler, sykdom og annet som har kommet i veien av og til. Til tross for dette 
har det vært en politely gjeng med foreldre og barn som har stilt opp hver eneste gang det har vært 
trening. Det har vært litt spredning i alder men ikke mer enn at alle Har deltatt aktivt på alle 
aktiviteter som har vært på treningene. Det har vært en imponerende utvikling av å klatre ferdighet 
over denne perioden, og alle blir stadig bedre både på buldre veggen og i tauet inn. Alle er meget 
lærevillige, og de ønsker å få tips som gjør at de kan bli bedre. Vi håper at klatreklubben fremover får 
muligheten til å ha treninger for flere barn, noe som dessverre har vært vanskelig på grunn av av 
kapasitet i lokaler og ikke minst kapasitet på trenere. vi håper at flere foreldre kan ta kurs og kanskje 
sertifisere seg for trener akkreditering etterhvert. Klubben trenger sårt flere som kan bidra inn i 
aktivitet for barn. Klatring krever mere av trenere, og gruppene kan ikke være så store som for 
eksempel på fotball. Så en oppfordring til slutt er at alle aktive i klubben må gripe mulighetene til å 
bli en som utvikler de neste store norske klatre talentene. 

Ansvarlig for barnegruppa, 
Bård Larsen 

 

9 STYRETS PLAN FOR 2022 
Styrets plan for 2022 er i første rekke å fortsette den samme driften vi har i dag med hensyn til trygg 
og sikker økonomisk drift, samt satsingen på sportslig utvikling og sosialt miljø. Under de spesielle 
omstendighetene vil det være spesielt viktig i 2022 å fokusere på inkludering og samhold i klubben. 
Det er viktig at vi klarer å formidle for nye medlemmer at GAKK er en klatreklubb og ikke et 
klatresenter. Klubben er avhengig av at alle bidrar til å ta vare på og utvikle de tilbudene og 
fasilitetene vi har. Samhold og tilhørighet er viktig både for trivsel og sportslig glede, og ikke minst er 
det en viktig drivkraft for dugnadsånden. Dugnadsånden er tross alt en forutsetning for at GAKK skal 
gå rundt. 

Videre ønsker vi som nevnt å jobbe videre med planene om klatresenter i Arendal, samtidig som vi 
utvikler fasilitetene i Grimstad og Arendal. 

 

Styret 

 

10  BUDSJETT FOR 202 
Det er ingen vesentlige nysatsninger på budsjettet for 2022. Mer eller mindre faste utgiftsposter som 
hall-leie, diverse driftsutgifter og ruteskruing utgjør størsteparten av utgiftene. 

 

Styret 

 



Grimstad og Arendal Klatreklubb  
   
KtoNr KontoNavn Budsjett 

  
 

RESULTATREGNSKAP  
  

 

 DriftsInntekter 2022 
 

  
 

 

3022 Syden DWS 50 000  

3100 Kiosk salg 200  

3410 Tilskudd 0  

3415 Norges Idrettsforbund-Olympisk 80 000  

3930 Medlemskontigent 210 000  

3940 Salg av klær 0  

3945 Klatre/Kurs inntekter 80 000  

3948 Lotteri,bingo, grasrotandelen 3 000  

3960 Utleie av utstyr 10 000  
  

 
 

 Sum DriftsInntekter 433 200  
  

 
 

 DriftsKostnader  
 

  
 

 

4210 Kjøp av utstyr 100 000  

4300 Innkjøp kioskvarer 1 000  
  

 
 

 Sumvarekjøp/utgifter 101 000  
  

 
 

6300 Leie lokaler 42 000  

6301 Nøkkelbrikker 4 400  

6310 Leie div utstyr 0  

6550 Driftsmateriale 50 000  

6580 Idrettsutstyr 20 000  

6620 Reperasjoner og vedlikehold utstyr 10 000  

6700 Regnskapshonorar 4 555  

6701 Honorarer 10 000  

6810 Data/Internett kostnader 1 000  

6860 Møte, kurs, oppdateringer 40 000  

7400 Kontigenter 5 000  

7420 Gaver og premier 15 000  

7770 Omk bank gebyrer 500  

7790 Andre kostnadter 15 000  
  

 
 

 Sum DriftsKostnader 217 455  
  

 
 

 Sum totale utgifter 318 455  
  

 
 



DRIFTSRESULTAT 114 745  
  

 
 

 Finansposter 0  
  

 
 

8040 Renteinntekter 0  

8056 Påminnelsesavgift 2 000  
  

 
 

 Sum finansposter 2 000  
  

 
 

  
 

 
  

 
 

  
 

 

ÅRSRESULTAT 112 745  
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